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Abstract (en)
The motor vehicle transporting stacks of loose bricks or stone blocks has a chassis (1) mounted on two front wheels (2) and on at least one rear
wheel (3). A container (15) is mounted at the front of the vehicle so that it can be swung about a horizontal axis. The container has two arms (20),
which project forwards, are laterally movable and have their rear ends attached to transverse slides. Jaws attached to the front ends of the arms
grip the opposite ends of a line of bricks etc. placed on the ground in front of the machine. The frame is then swung upwards for the brick transport
vehicle.

Abstract (de)
Das Gestell (1) wird von zwei, gesondert durch hydraulische Motoren (10) angetriebene, starre Vorderräder (2) und zwei hintere Lenkräder getragen.
Vorne ist der Behälter (15) um eine Horizontalachse (24) gelenkig auf dem Gestell montiert. Zum schnellen Aufnehmen und Transportieren eines
Stapels loser Steine enthält der Behälter eine sich aufwärts erstreckende Stütze (16,17), welche durch den Zylinder-Kolbenmechanismus (12)
gedreht werden kann und unterhalb dessen zwei, durch zwei synchronisierte Zylinder-Kolbenmechanismen (11) zueinander und voneinander
verstellbare Arme (20), zwischen denen zwei untere Reihen Steine eingeklemmt werden können.
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